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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

Az interpelláció címe: "Több százezren várnak a mentőövre, megmenti-e a katásokat a 
kormány?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

A magyar emberek egyre inkább nyögik az Orbán-kormány által rájuk pakolt terheket. Varga Judit
elismerte,  hogy  hatalmas  megszorítások  vannak  a  költségvetésben,  Nagy  Márton  a  bérek
csökkentését helyezte kilátásba,  Matolcsy György ezermilliárdos adóemelést  közöl az új büdzsé
számai alapján. Nem is beszélve a katás vállalkozások ledózerolásáról.

Ez mind rezsinövelés, ez mind a terhek nehezebbé tétele. Mindez kiegészül azzal, hogy többe kerül
pénzt betenni és pénzt kivenni, többe kerül a postai szolgáltatás, a multinacionális cégek pedig – mit
sem törődve a szavahihetetlen kormánnyal – az emberekre terhelik az Orbán-kormány elvileg nekik
szánt plusz terheket.

Tisztelt Miniszter úr!

Minderről egyetlen árva szó sem esett április 3-a előtt. Önök azt mondták, hogy minden rendben
van, mindent és mindenkit megvédenek. Önök becsapták az embereket, tönkre tették a hazánkat,
Magyarországot.

Ma  családok  százezrei  nem  tudják,  hogyan  fognak  adózni,  rendőrrel,  tanárral,  egészségügyi
dolgozók tömegeivel közölték,  hogy nem lesz béremelés.  A nyugdíjasoknak alamizsnát dobnak,
amely messze nem fedezi a bevásárlás és a gyógyszerek költségeit.

Márpedig  ez  is  adóemelés,  ez  is  rezsinövelés,  mint  ahogy  az  is,  hogy  az  élelmiszer  lassan



 
megfizethetetlen.

Miniszter úr,

önök is érzékelik az elemi felháborodást a katás vállalkozások ledarálása kapcsán, amely szintén
adóemelés  és  rezsinövelés.  Kérdezem,  miniszter  urat,  mikor  kezdik  meg  legalább  a  katás
vállalkozások ügyében az érdemi egyeztetést az érdekvédő szervezetekkel, civilekkel, látva, hogy
csökkenteni  kell  a  káoszt,  és  belátva,  hogy nem lehet  így bánni  több százezer  érintett  magyar
emberrel?
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